
Високи представник одао пошту
жртвама у Сребреници
Кристијан Шварц-Шилинг данас је по први пут у својству високог
представника  и  специјалног  представника  Европске  уније
посјетио Спомен обиљежје у Сребреници, како би одао пошту
жртвама сребреничког масакра.

“Ово  је  за  мене  лично  важна  посјета,”  рекао  је  високи
представник. “Сјећање на оно што се овдје догодило није нешто
што  се  ради  само  једном  годишње,  када  се  дође  у  посјету
Сребреници.”

Рекавши да “Спомен обиљежје и мезарје у Сребреници омогућава
онима који су изгубили своје најмилије да их достојанствено
укопају,” високи представник је такође поновио чињеницу да
“морамо обезбиједити да одговорни за ове злочине дођу пред
лице правде.”

Првог јуна ове године високи представник се у Сарајеву сусрео
са представницима удружења породица сребреничких жртава. На
том састанку високи представник је обећао да ће на састанку у
Сребреници окупити све релевантне факторе.

Данас  се  у  Сребреници  високи  представник  сусрео  са
представницима  удружења  породица  жртава,  представницима
Фондације  “Спомен  обиљежје  и  мезарје  Сребреница-Поточари”,
Министарства за људска права и избјеглице БиХ, Министарства за
избјеглице и расељена лица РС, општинских власти Сребренице и
Канцеларије Омбудсмана РС.

“Циљ мог доласка овдје је да се упознам са проблемима са
којима се суочавају обични љуид, те да ми надлежне институције
представе своје идеје о томе како ријешити та питања”, рекао
је високи представник.

https://www.ohr.int/%d0%b2%d0%b8%d1%81%d0%be%d0%ba%d0%b8-%d0%bf%d1%80%d0%b5%d0%b4%d1%81%d1%82%d0%b0%d0%b2%d0%bd%d0%b8%d0%ba-%d0%be%d0%b4%d0%b0%d0%be-%d0%bf%d0%be%d1%88%d1%82%d1%83-%d0%b6%d1%80%d1%82%d0%b2%d0%b0%d0%bc/
https://www.ohr.int/%d0%b2%d0%b8%d1%81%d0%be%d0%ba%d0%b8-%d0%bf%d1%80%d0%b5%d0%b4%d1%81%d1%82%d0%b0%d0%b2%d0%bd%d0%b8%d0%ba-%d0%be%d0%b4%d0%b0%d0%be-%d0%bf%d0%be%d1%88%d1%82%d1%83-%d0%b6%d1%80%d1%82%d0%b2%d0%b0%d0%bc/


Учесници  данашњег  састанка  су  се  сложили  да  израде  нацрт
акционог плана за рјешавање питања повратка у Сребреницу, који
ће координисати општинске власти у Сребреници, те одговарајуће
институције на ентитетском и државном нивоу. Акциони план,
који треба да буде представљен до 1. августа, позабавиће се
приоритетним  проблемима  сребреничке  регије  у  2006.  те  у
времену до 2010. године. “Проблеме морамо рјешавати, а не само
говорити о њима”, рекао је високи представник.

“Одговорне  појединце  и  институције  позивам  да  одговоре  на
постављена  питања  и  предложе  рјешења”,  рекао  је  високи
представник. “Водећи политичари би учинили добро да посјете
посебна подручја, као што је Сребреница, како би разумјели
стварне проблеме са којима су људи суочени, радије него да
скупљају јефтине политичке поене уочи избора”.

Прије  овог  састанка  високи  представник  се  састао  са
повратницима  у  општину  Сребреница.


